
   Styremøte 7-2020 

   
 

 

Dato: 22.09.2020 kl. 20:00 
Sted: Varmestua på Skoglund 
Til stedet fra styret: Ketil, Raymond, Hilde, Jan, Joachim, Ragnar, Astrid og Ida 
Fraværende: Katinka 
Innkalt på messenger 22.09.20 
Dato for referat: 23.09.20 
 
 
Nye saker:  
 
36/20 Godkjenning av siste referat 
Enstemmig godkjent 
 
37/20 Oktoberkjøring 
Kjøring flyttes til 17.oktober (endret til 18. oktober 23.09. på e-post). Flyttes grunnet tett løpsprogram i området. Vi 
benytter samme løpsinnbydelse, men legger til rutineløp og Hilde avtaler med ponnigruppa at det arrangeres rekruttløp for 
ponni. 
 
39/20 Vedlikehold bane 2021 
Klubben er godt fornøyd med Tronds innsats på å vedlikeholde banen, og styret ønsker at han fortsetter i 2021. Ketil tar 
kontakt med Trond. Det er mye aktivitet på banen, og styret diskuterer muligheten for å øke fra 2 til 3 dager i uken.  
 
40/20 Til Start 
Det er blitt antydet at det kan være aktuelt å dele på å arrangere Til Start. Styret diskuterer mulighetene for dette på 
Skoglund i tilfelle det blir aktuelt.   
 
41/20 DU-midler 
Det fremsettes forslag om å bygge ny stallbygning for utleie. Styret er positive til dette, og ønsker å jobbe videre med dette 
prosjektet. Frist for søknad om DU-midler er 30.november, og styret bestemmer at det legges ut et facebook-innlegg for å 
sjekke interesse for å leie stallplass. Ida renskriver stikkord fra styret og sender forslag på innlegg, til Hilde. Interesserte kan 
kontakte styret (Hilde, Joachim og Ida) for mer informasjon.  
 
42/20 Innkomne saker 
Det er kommet e-post med kommentar på at luftegårdene på anlegget er svært gjørmete og bør vedlikeholdes. Styret 
diskuterer hvordan dette bør løses, og kommer frem til at Ketil følger opp dette.  
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet.  
 
Styrereferatet sendes ut til styremedlemmene på mail.  
Referatet godkjennes på neste styremøte.  

 


